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北京联合智业认证有限公司
Beijing United Intelligence Certification Co., Ltd.
国（境）外项目认证申请书  
Certification Requisition for Non-mainland China Client
一、申请组织基本信息
I Basic Information of Client
	申请方名称Applicant Name：

	组织注册地址：                                                       
Register Address of Client                                 
邮编Postcode：

	组织经营地址：
Business Address

邮编Postcode：

	组织生产地址：

Production Address                                                   

邮编Postcode：

	法定代表人Legal Representative：                      联系电话Tel.：           

	最高管理者：                     联系电话Tel：                   传真Fax：
Top Management                   手机（必填）Mobile(required)：             

	联系人Contact person：              联系电话Tel：         传真Fax：            E-mail：        


二、申请认证领域、类型及覆盖范围
II Certification Scheme, Type and Scopes Applied for：

	申请领域

Scheme Applied for
	□  质量管理体系认证QMS Certification                 □CNAS  □UKAS

	
	□  环境管理体系认证EMS Certification                □CNAS  □UKAS

	
	· 职业健康安全管理体系认证 OHSAS Certification     □CNAS  □UKAS

	
	□  其它Others

	申请认证类型Certification Types of Application： 

□初审Initial Audit    □再认证Recertification  □证书转换Certificate Transition  □其它Others             

	申请认证覆盖范围Certification Scopes Applied for

□质量管理体系认证QMS Certification    认证标准Certification Standard：
□UKAS ISO9001:2015  □UKAS ISO9001:2008
□CNAS  ISO9001:2015  □CNAS  GB/T19001-2008/ ISO9001:2008  □CNAS  GB/T50430-2007

质量管理体系覆盖的产品/服务范围
Product/Service Scopes Covered by QMS

□环境管理体系认证EMS Certification 认证标准Certification Standard：
□UKAS  ISO14001:2015       □UKAS  ISO14001:2004
□CNAS GB/T24001-2004 ISO14001:2004

□CNAS  ISO14001:2015
环境管理体系覆盖的产品/服务范围及活动
Product/Service Scopes and Activities Covered by EMS

□职业健康安全管理体系认证OHSAS Certification   认证标准Certification Standard：
□CNAS GB/T28001-2011/OHSAS18001：2007  

□UKAS BS OHSAS18001:2007

职业健康安全管理体系覆盖的产品/服务范围及活动
Product/Service Scopes and Activities Covered by OHSAS

                                                                                          


注：在选中的“□”中打“×”    Note: Make cross mark “
[image: image1.wmf]×” in selected block “
三、组织基本情况调查
III Investigation of Basic Status of Organization
1、管理体系文件发布运行时间Time of Management System Documents Release & System Operation：
2、要求认证审核时间Time of Certification Audit Requested：                                                
3、如接受过咨询服务，请注明咨询单位名称及咨询组成员名单If consultation services were accepted, please indicate 
name of consultant organization and list of consultant team members：
4、是否获得过认证证书Were certification certificates granted or not？：□是Yes      □否No
	证书情况

Certificate Status
	质量管理体系

QMS
	环境管理体系

EMS
	职业安全健康

管理体系

OHSAS
	产品认证

Product Certification
	其它

Others

	颁发机构

Issuing Body
	
	
	
	
	

	颁证日期

Issue Date
	
	
	
	
	


5、公司主要客户或者相关方(上下游)是否获得过“北京联合智业认证有限公司” 颁发的证书？
Whether the main customers or interested parties(Both upstream and downstream)of the organization have achieved certificates issued by BUICC?

□是Yes      □否No
	名称
Name
	体系类型 

Type of the management system
	与公司的关系 

Relationship with the organization

	
	
	

	
	
	


6、固定场所（分公司、子公司或不在同一地点的部门，请分别填写，不够可另附页），详细情况填写《申请认证组织多场所清单》。Fix Locations (Please fill in separately for sub-company, subsidiary or departments in different place, attached pages can be used if space is insufficient.), detailed information shall be filled in “Multi-place list of Certification Application Organization”
	地点
Locations
	名称
Name
	与总部关系、场所人数及距离

The Relationship with head office, local staff amount and Distance with Headquarters
	是否具有法人资格

Whether qualification of legal person is held?

	
	
	
	


临时场所（如工程项目部）、流动场所（如运输项目部）另行提供详细清单。Detailed list for temporary sites (for example, Engineer Project Department) and flow sits (for example, transit) are to be provided separately.
7、能否安排在周六、周日进行现场审核Can on-sit audit be arranged on Saturday and Sunday？

                                                 □能Yes              □否No
8、是否倒班Is a shift system operated？               □是Yes              □否No
9、组织员工总数Total Employees of Organization   ______________人（person）
体系覆盖的全职员工数the Number of Total Employees Covered by the System  __________人（person）

体系覆盖的社会保险登记数 the Number of Social Insurance Registrations Covered by the System_______人（person）
非固定人员数（包括季节性人员、临时人员、分包商人员）
the Number of Irregular Staff (including seasonal/temporary staff, sub-contractor staff____________人（persons）    

工作语言Working Language：□英语English  □汉语Chinese  □其他Others：-----------------------------    
10、厂区面积Area of Plant Zone                                        平方米Square Meter，
建筑面积Construction Area                                          平方米Square Meter。
11、组织主要产品/服务名称和执行标准：
Names of Main Products/Services and Executable Standards
	产品/服务名称

Names of Main Products/Service

	执行标准（国标/行标/企标/客户标准）：

Executable Standards (Standards of the State/Industry/Enterprise/Client)

	
	

	
	

	
	


12、申请组织采用的所有影响符合性外包过程/活动外包的信息：
Any information about outsourcing process/activities which affects compliance of application organization
13、排放的主要污染物（浓度和总量）排放方式（排放地点和去向）：

Key Pollutants Discharged (Concentration and Gross) Discharge Ways (Discharge Places and Destinations) 
14、可能造成重大的质量/环境/安全事故的活动、产品或服务：

Activities, products and services which may cause significant quality/environmental impact/ safety accidents:
15、能源、资源年消耗量（包括水、电、燃油（汽）、煤及主要原辅材料）/过去两年中千人重伤率及千人死亡率等情况：

Wastage of energy sources and resources (Including water, electricity, fuel (gas), coal and main raw and supplementary materials)/the circumstance of GBH rate and death rate per thousand persons in last two years, etc
16、不适用条款（适用质量管理体系）说明：Explanation for Clauses Exclusion (Applicable to QMS)
	我方已充分了解相关法律法规及你公司的认证要求，同意向你公司提出认证申请，保证申请书填写内容及所附材料属实，并且在现场审核时向认证机构提供所需的真实有效的信息。

We have fully understood the relevant laws, regulations and certification requirements of your company, and we agree to put in certification application to your company and ensure that the contents of the application form and documents attached are true, and we will provide the certification body with authentic and valid information when on-site audit is conducted.

法定代表人（或授权代表人）签字：

Signature of Legal Representative(or Authorized Representative) 

日期Date：

申请方Applicant（盖章Seal）


四、申请认证时需提交的文件/资料
IV List of Documents/Information to Be Submitted with the Certification Applications
1、通用部分 General information for all schemes:
1.1营业执照（事业单位法人证书/社会团体登记证书/非企业法人登记证书/党政机关设立文件等)复印件；Copy of business license (certificate of institution’s legal person/the registration certificate of social organization/non-enterprise legal person party/documents set up by Party and government offices, etc.);
1.2组织机构代码证复印件；Copy of Organization Code Certificate 
1.3管理体系覆盖活动所涉及法律法规要求的行政许可证明、资质证书、强制性认证证书等(需要生产许可证、3C证书等要求的组织，应提供有效的生产许可证、3C证书等；
Management system covering the activities involved in the administrative licensing certificates, qualification certificates required by laws and regulations, mandatory certificates, etc (organization needing production license, 3c certificate etc. should provide effective production license);
1.4认证申请书（申请书中的认证体系、生产经营地点和产品/服务适用标准，人力和技术资源、外包信息、认证范围等应填写完整）/合同；

Application form for certification (completely filling in the certification system, production and business location, applicable standards for products and services, human resources and technical resources, outsourcing information and certification scope)/ certification contract; 
1.5受控的体系文件或体系运行三个月的证明；

Controlled system documents or prove of three-month operation of the system;; 

1.6多场所法律地位证明文件/多场所清单（适用时）；多场所客户应提交总公司与分/子公司的关系证明或说明，多场所活动分包情况说明；

Documentary evidence of legal status of multi-site/List for multi-sites (applicable)

1.7施工单位在建项目清单、建筑施工许可证（适用时）；
List for projects under construction for construction organizations and the Construction Permit (where applicable); 

1.8生产工艺流程图（生产制造型组织）或服务流程图（服务型组织）；
Flow chart for the production technology (for the manufacturing-oriented organization) or for the service (for the service-oriented organization)

1.9组织管理使用的电子化技术情况（电视电话会议、 网络会议、网络交流、远程电子技术）。
The electronic technology used for the organizational administration (video conference, network meeting, network communication and remote electronic technology).
2、环境管理体系还应提供：List of documents that should be submitted for the EMS certification:
2.1  1998年后新建、扩建的建设项目需提供“环境影响报告书/报告表/登记表”批复页及相应的“三同时”验收批复页；
The photocopy of approval pages of “Environmental Impact Statement/report form/ registration form” and "3-Simultaneity" acceptance report should be submitted for new projects or the projects for extension after the year of 1998.
2.2重要环境因素清单；

List of important environmental factors; 
2.3地理位置图及厂区平面示意图，包括地下管网和污染监控点（适用时）；
Geographical map and layout plan of the site area, including the underground pipe network and pollution monitory points (where applicable); 
2.4适用的主要法律法规清单；
the applicable major laws and regulations.
3、职业健康安全管理体系还应提供：
List of documents that should be submitted for the OHSAS certification:
3.1（适用时）提供“安全评价”批复页及相应的“三同时”验收报告（矿山、建筑、烟花爆竹、化工等必须进行安评））；
Provide the photocopies of the approval pages of the “security evaluation statement” and the relevant "3-Simultaneity" acceptance report (Mine, construction and fireworks and firecrackers, chemical industry, etc. must carry out safety evaluation) (where applicable);

3.2安全生产许可证（适用时）；
Safety production permit (where applicable); 

3.3危险源清单；
List of identification for the significant dangerous sources; 

3.4地理位置图及厂区平面示意图，包括相应的危害及活动、消防配备点（适用时）；
Geographical map and layout plan of the site area, including the relevant hazards and activities and the site equipped with fire-fighting facilities (where applicable);

3.5适用的主要法律法规清单。

List of the applicable major laws and regulations
五、承诺  
V Commitment
1、获证后，客户应将管理体系变动，重大质量、环境安全事故、受上级部门的处罚情况等及时以书面形式通报认证机构在当地的业务代表，由业务代表通报认证机构，因瞒报、延报引发的责任由客户承担。
The client should inform the change of management system, status of serious quality and environment safety accident and punishment by the superior departments in written to the representative of the certification body. The representative shall inform the certification body of it. The responsibility that is caused by hiding and delaying of the report to the certification body should be assumed by the client；
2、获证后，客户在《客户承诺书》中相应情况发生变更（包括但不限于）时，于情况发生后一个月内以书面形式通报认证机构，认证机构视情况采取相应的措施，因瞒报、延报引发的责任由客户承担。

After getting the certificate, if any relevant issues in the Letter of Commitment of Client (including but not limited to) are changed, The client should inform the certification body in written within 1 month when there are following ( including but not limited to)changes:
3、获证客户接到认证机构变更认证要求时，应接受认证机构符合新的要求的验证审核。
When the client receives the renewed certification requirement from the certification body, the client should accept the verification audit according to the new requirements. 

客户承诺书

   Letter of Commitment of Client
	 


1.我公司（厂）承诺获得认证证书后持续有效运行管理体系。

Our company (factory) promise to have our management system consistent effective after getting certification certificate;

2.我公司（厂）遵守认证认可相关法律法规，协助认证监管部门的监督检查，对有关事项的询问和调查如实提供相关材料和信息。

Our company (factory) abide by relevant laws and regulations of certification and accreditation, assist certification supervision departments with their supervision and inspection and provide relevant documents and information when there is any question and investigation;

3.获得认证后发生以下情况时，一个月内向认证机构通报：

If any circumstance below happens after getting certification certificate, we will let the certification body know within one month;

3.1客户及相关方有重大投诉；

When there are serious complains from clients or relevant parties;

3.2生产的产品或服务被执法监管部门认定不符合法定要求；

When the products or services are considered not meet the legal requirements by law enforcement and supervision departments;

3.3发生产品或服务的质量、环境、安全事故；

When quality, environmental or security accidents of products or services happen;

3.4相关情况发生变更，包括：法律地位、生产经营状况、组织状态或所有权变更；取得的行政许可资格、强制性认证或其他资质证书变更或到期；法定代表人、最高管理者、关键的技术人员变更；生产经营或服务的工作场所变更；管理体系覆盖的活动范围变更；人数变更；管理体系和重要过程的重大变更等；

When there are relevant changes, including: changes of legal status, producing and operating status, organization status or ownership; changes or expiration of administrative licensing qualification, enforced qualification or other qualification certificates; changes of legal representative, top management, pivotal technical staff; changes of production and operation or service sites; changes of activities scope covered by the management system; change of number of staff; major changes of management system and important processes, etc.

3.5出现影响管理体系运行的其他重要情况。

When there are other occasions appear that affect the operation of management system.

4.获得认证后不擅自利用管理体系认证证书和相关文字、符号误导公众认为其产品或服务通过认证，具体如下：

The management system certification certificate and related words, symbols shall not be arbitrarily used by the certified client after certification, to mislead the public to believe that the client’s product or service has passed certification. Details are as follows:
4.1在传播媒介（如互联网、宣传册或广告）或其他文件中引用认证状态时，应符合认证机构的要求；

When quoting the certification status in media (such as the Internet, brochures, or advertising), or other files, it shall conform to the requirements of the certification body.
4.2不做出或不允许有关于其认证资格的误导性说明；

Misleading instructions about other certification qualifications shall not be made or not allowed to make.
4.3不以或不允许以误导性方式使用认证文件或其任何部分；

Do not use misleading way, or it is not allowed to used misleading way to use certification documents of any part of the documents.
4.4在其认证被撤销时，按照认证机构的指令立即停止使用所有引用认证资格的广告材料；

When certification of client has been withdrawn, the client shall stop using all the advertising materials quoting the certification qualification according to the instruction of the certification body. 
4.5在认证范围被缩小时，修改所有的广告材料；

Revise all the advertising materials when the certification scope is narrowed down;
4.6不允许在引用其管理体系认证资格时，暗示认证机构对产品（包括服务）或 过程进行了认证；

When quoting the certification qualification, it is not allowed to indicate that the certification body has certified its product(including service)or process;
4.7不得暗示认证适用于认证范围以外的活动和场所；

It is not allowed to indicate that the certification is applicable to the activities and locations not covered by the certification scope;
4.8在使用认证资格时，不得使认证机构和（或）认证制度声誉受损，失去公众信任。

When using the certification qualification, do not damage the reputation of the CB （or）and certification system and make them lose public trust

特此承诺
We hereby make the promises as above

客户盖章（签字）:
Seal of Client (signature) :
日期Date:
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